
TISZTELT BALATONFÖLDVÁRIAK! 
 
  
RÖVIDEN SZERETNÉM TÁJÉKOZTATNI ÖNÖKET AZ ELMÚLT ÉVBEN A TESTÜLETBEN KIFEJTETT 
TEVÉKENYSÉGEMRŐL. 
  
TAVALYI MUNKÁNKAT IS BEFOLYÁSOLTA A COVID JÁRVÁNY ÉS AZ ANNAK KÖVETKEZTÉBEN KIALAKULT 
KORLÁTOZÓ INTÉZKEDÉSEK MEGHOZATALA DE LÉNYEGESEN KISEBB MÉRTÉKBEN MINT 2021-BEN.  
  
 NAGYON SÚLYOS PROBLÉMÁKAT IDÉZETT ELŐ AZ EGYRE GYORSULÓ INFLÁCIÓ MELY MIATT A 
KÖLTSÉGVETEÉST IS MÓDOSÍTANI KELLETT MERT VÉLEMÉNYEM SZERINT TÚLSÁGOSAN AZ EREDETI 
TÚLSÁGOSAN OPTIMISTA VOLT  MÁR AMI A KIADÁSI OLDALT ILLETTE. EMIATT NEMMEL SZAVAZTAM. 
  
  
VÁLASZTÓIMMAL AZ ALKALMANKÉTI UTCAI TALÁLKOZÁSOKON, TELEFONON, VAGY MUNKÁM 
VÉGZÉSE KÖZBEN KIALAKULT MAGÁN JELLEGŰ BESZÉLGETÉSEK SORÁN EJTETTÜNK SZÓT A VÁROS 
ÉLETÉRŐL, AKTUÁLIS GONDJAINKRÓL. 
  
A TESTÜLETI ÜLÉSEKEN, ILLETVE A HUMÁN BIZOTTSÁGÜLÉSEIN RENDSZERESEN RÉSZT VETTEM.  
  
 
  
        TISZTELETTEL: KOVÁCS ZSOLT DR. 
 


